
Město Švihov 

Zastupitelstvo města Švihov 

 

Z á p i s 

ze zasedání Zastupitelstva města Švihova č. Z/25/25, konaného dne 28. 1. 2025 od 18.00 hod. 

v Kulturním domě ve Švihově – Švihov, Tyršova 274  

 

Zasedání Zastupitelstva města Švihova (dále „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18.00 hod. starostou města 

PaedDr. Václavem Petrusem (dále jen „předsedající“). Ten konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v 

souladu s § 92 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění. Informace o termínu 

zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce zveřejněna v souladu se zákonem po dobu 

nejméně 7 dní, a to od 20. 1. 2025 do 28. 1. 2025 (příloha č. 1). Současně byla zveřejněna na „elektronické 

úřední desce“. Starosta z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č. 2) konstatoval, že 

přítomno je 8 členů (omluvena Hana Zdrahalová). Tím je zastupitelstvo usnášení schopné (§ 92 odst. 3 

zákona o obcích). 

Dále přítomni: 12 občanů 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele  

Starosta určil ověřovatele zápisu Jiřího Ungera a Bc. Martinu Haškovou, zapisovatele Ing. Marka Boublíka.  

 

Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu tak, jak byl zveřejněn v pozvánce: 

 

1. Zahájení   

2. Ověření zápisu č. 24/2024 

3. Kontrola plnění usnesení 

4. Stavební úpravy bývalé staré školy 

5. Stavební akce na rok 2025 

6. Žádosti spolků o dotace 

7.  Různé  

 

Před hlasováním dal předsedající možnost členům zastupitelstva se vyjádřit. K navrženému programu 

nebyly vzneseny návrhy na doplnění. Předsedající dal hlasovat o návrhu programu zasedání.  

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje předložený program zasedání. 

Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 223/Z25/25 bylo schváleno. 

 

Bod č. 2 – Ověření zápisu č. Z/24/24 

Ověření zápisu č. Z/24/24 provedla Bc. Martina Hašková a Jiří Unger.  

Unger: Zápis byl přečten a odpovídá projednávaným skutečnostem.   

 

Bod č. 3 – Kontrola plnění usnesení 

Ke kontrole není žádný bod usnesení.    

 

Bod č. 4 – Stavební úpravy staré školy 

 

Tato zakázka se řídí zákonem o veřejných zakázkách. Proběhlo zadávací řízení, které pro město Švihov 

zpracovala společnost Mazzepa, s. r. o., se sídlem Barrandova 404, 326 00 Plzeň, kterou zastupuje                   

Ing. Michal Cvikl. Zasílání nabídek a „otevírání obálek“ probíhá v elektronické podobě přes portál NEN 

(Národní elektronický nástroj pro administraci a zadávání veřejných zakázek). Předsedající přítomným 

stručně představil plánované stavební úpravy objektu staré školy. Ve spodní části vzniknou ordinace pro 

lékaře a lékárna a v prvním patře sedm malometrážních bytů. 

 

Do výběrového řízení se přihlásily dvě firmy. Jediným kritériem pro hodnocení nabídek byla cena. Nejnižší 

nabídku podala firma SILBA Elstav s. r. o., IČ 64358844, se sídlem Plzeňská 155, 326 00 Letkov. 

Konkrétně za částku 36 577 184 Kč + DPH.  

 



Pro město Švihov se nejedná o neznámou společnost, v minulosti tato firma prováděla přístavbu sportovní 

haly u základní školy. 

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo města souhlasí s přidělením zakázky „STAVEBNÍ ÚPRAVY 

BÝVALÉ ŠKOLY NA ZDRAVOTNÍ STŘEDISKO A 7 B. J.“ společnosti SILBA Elstav s. r. o., IČ 

64358844, se sídlem Plzeňská 155, 326 00 Letkov za částku 36 577 184 Kč + DPH. 

Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 224/Z25/25 bylo schváleno. 

 

Bod č. 5 – Stavební akce na rok 2025 

 

Předsedající seznámil přítomné s plánovanými investičními akcemi na rok 2025. Tento plán vznikl 

z podnětů na veřejných schůzích s obyvateli v jednotlivých místních částech. Z těch větších mohu konkrétně 

jmenovat: 

 

  

 

Jíno   Oprava komunikace od lávky po mlýnskou strouhu     700 tis Kč 

       

    

Lhovice  Dopravní automobil pro JPO SDH Lhovice             1 700 tis. Kč 

 

Kokšín  projektová dokumentace na vodovod     500 tis. Kč 

    

 

Švihov  Stará škoda                25 000 tis. Kč 

   Ulice Na Borku               10 000 tis. Kč 

   Dokončit rekonstrukci kaple sv. Jiljí               3 000 tis. Kč 

   Úprava cestiček na hřbitově                1 000 tis. Kč 

   Projektová dokumentace V Zahrádkách a Na Hrobráně    720 tis. Kč 

   Oprava prostranství před Hasičskou zbrojnicí     900 tis. Kč 

  

 

Třebýcinka Oprava fasády úřadovny                   300 tis. Kč 

 

Stropčice Zámková dlažba před KD                   100 tis. Kč 

 

 

Podrobný seznam všech stavebních akci je přílohou tohoto zápisu. Všechny zakázky nad 200 tis. Kč musí 

schválit zastupitelstvo. 

 

Zastupitelstva města bere zprávu na vědomí. 

 

 

 

Bod č. 6 - Žádosti spolků o dotace 

 

a) Žádost o dotaci z Programu podpory akcí spolků na rok 2025 

 

SH ČMS SDH Lhovice žádá o dotaci ve výši celkem 7 500 Kč na akci „Novoroční výstup na Tuhošť“ 

konaný dne 1. 1. 2025, na akci „Dětský maškarní ples“ konanou dne 25. 1. 2025 a na akci „Hasičské ples“ 

konanou dne 25. 1. 2025.  

 

TJ Sokol Švihov žádá o dotaci ve výši celkem 7 500 Kč na akci „Novoroční turistická vycházka“ konaný 

dne 1. 1. 2025, na akci „Dětský maškarní bál“ konanou dne 22. 2. 2025 a akci „Turistická vycházka do 

přírody“ konanou dne 1. 5. 2025. 

 



 SH ČMS SDH Třebýcinka žádá o dotaci ve výši celkem 7 500 Kč na akci „Soutěž v mariáši“ konaný dne 8. 

2. 2025, na akci „Oslava MDŽ“ konanou dne 8. 3. 2025 a akci „Harmoniky“ konanou dne 15. 3. 2025  

 

 

SH ČMS SDH Švihov žádá o dotaci ve výši celkem 5 000 Kč na akci „Hasičský bál“ konanou dne 24. 1. 

2025, na akci „Švihovský kabrňák“ konanou dne 21. 6. 2025.  

 

SH ČMS SDH Stropčice žádá o dotaci ve výši celkem 2 500 Kč na akci „Novoroční setkání občanů Stropčic 

a okolních obcí“ konanou dne 18. 1. 2025.  

 

Žádosti měly předepsané náležitosti a splnily podmínky dotace. Byly podány před konanou akcí. 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města souhlasí s dotací z Programu podpory akcí spolků na rok 2025 

pro SH ČMS SDH Lhovice ve výši 7 500 Kč (Novoroční výstup na Tuhošť, Dětský maškarní ples a 

Hasičský Ples), pro TJ Sokol Švihov ve výši 7 500 Kč (Norovoční turistická vycházka, Dětský 

maškarní bál a Turistická vycházka do přírody) a pro SH ČMS SDH Třebýcinka v celkové výši 7 500 

Kč (Soutěž v mariáši, Oslava MDŽ a Harmoniky), pro SH ČMS SDH Švihov v celkové výši 5 000 Kč 

(Hasičský bál a Švihovský kabrňák) a pro SH ČMS SDH Stropčice ve výši 2500 Kč (Novoroční 

setkání občanů Stropčic a okolních obcí).  

 

Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. Usnesení č. 225/Z25/25 bylo schváleno. 

 

 

 

Bod č. 7 – Různé 

 

a) Pěstební práce v městských lesích na rok 2025 

 

Město zveřejnilo výzvu k podání nabídky „Pěstební činnost v městských lesích“. Do výběrového řízení se 

přihlásily 3 firmy. Jediným kritériem pro hodnocení nabídek byla cena. Nejnižší nabídku podal Václav 

Kašpar, Roupov 24, Přeštice. Konkrétně za částku 783 200 Kč. Jedná se o rámcovou smlouvu. V nabídce 

jsou uvedeny jednotkové ceny za jednotlivé druhy práce, které v průběhu roku bude zadávat náš lesní 

hospodář. Fakturovány budou skutečně vykonané práce v dojednaných jednotkových cenách.   

 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo města souhlasí s přidělením zakázky „Pěstební činnost v městských 

lesích na rok 2025“ panu Václavu Kašparovi, IČ 725 34541, se sídlem Roupov 24, Přeštice za částku 

783 200 Kč. 

Výsledek hlasování: pro 8, proti 0, zdrželi se 0. Usnesení č. 226/Z25/25 bylo schváleno. 

 

 

b) Změna rozpočtu č. 8 

 

Předsedající přítomné seznámil se změnou rozpočtu č. 8 na rok 2024 – viz. příloha tohoto zápisu. 

 

Diskuse: 

 

Předsedající: Ještě než dám prostor na otázky, chci podat zprávu k očekávanému prodeji stavebních 

pozemků v lokalitě Na Vodárně. Podmínkou prodeje je vydání kolaudačních rozhodnutí, které budou 

vydávat celkem tři úřady - stavební, vodoprávní a dopravní. Minulý týden již byly podány žádosti. 

Podmínkou kolaudace je zanesení sítí do digitální technické mapy (DTM). Plzeňský kraj provedl v červnu 

zaměření stávajících sítí, které nám v červnu v roce 2024 předal ke zpracování. My jsme uzavřeli smlouvu 

s firmou, která za nás bude DTM spravovat. Bohužel byly zjištěny nedostatky a některé zanesené sítě nejsou 

kompletní. Plzeňský kraj tuto situaci řeší a musí tyto chyby napravit. Nedostatky by měly být odstraněny do 

konce února. Pokud se situace vyřeší, zastupitelstvo v únoru schválí podmínky, za kterých budou pozemky 

nabízeny. 

 

Občan: V jakém stádiu je územní plán? 



Předsedající: Změna územního plánu č. 2 je již schválena a bude se pořizovat Změna územního plánu č. 3. 

V únoru zastupitelstvo schválí usnesení, že bude přijímat podněty od občanů ke změně územního plánu č. 3. 

 

Občanka: Jak to vypadá s radarem v Nádražní ulici? 

Předsedající: Před několika měsíci bylo jednání na klatovské radnici spolu s panem starostou, tajemníkem a 

dvěma starosty okolních obcí, které také mají zájem o umístění radaru ve svém městě. Asi před dvěma týdny 

jsem vznesl dotaz na klatovského pana starostu, jak se situace vyvíjí a dodnes nebylo odpovězeno. Budu 

tento dotaz opět urgovat. 

 

Po ukončení jednání zastupitelstva předsedajícím vyjádřil jeden občan poděkování členům zastupitelstva za 

jejich péči o jeho osobu, s jakou se starají o dodržování zákonů z jeho strany. Tuto práci zastupitelům 

usnadní tím, že jim sám bude předkládat podněty proti jeho osobě. 

 

 

Ukončeno v 18:40 hod 

 

 

Přílohy zápisu: 

1) Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 

2) Prezenční listina členů zastupitelstva a přítomných občanů 

3) Změna rozpočtu č. 8 

 

 
 

          Zapisovatel: Ing. Marek Boublík 

 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 31. 1. 2025  

                                          

Ověřovatelé: Jiří Unger       …...…..………………………dne ………………….……………….. 

 

Bc. Martina Hašková   …...…..………………………dne ………………….……………….. 

 

PaedDr. Václav Petrus, starosta města   ……………………………dne ………………….……………….. 

 

 

 

 

Vyvěšeno:        Sejmuto:  


